
Skolebestyrelsesmøde, torsdag, den 25. april 2024 kl.18.30-21.00 

Deltagere Skolebestyrelsen 

Referent Karen 
Fraværende Ebba, Kurt, Donny, Trine 

 

Punkt Dagsorden og referat 

1 Godkendelse af referat fra mødet den 18. marts 2024 

Ref Referat godkendt med følgende tilføjelse til eventuelt: 

Peter og Trine går videre med trafikudfordringerne og taler med Brian Lyck fra 

byrådet. 

2 Nyt fra elevrådet 

Ref Elevrådet ønsker, at 7. klasserne også får lov til at gå i Lidl. Det kunne evt. være, at 

de fik lov fra efter vinterferien i 7. klasse. I så fald kræver det forældrenes samtykke. 

7. klasserne ønsker at få lov til at være på kunstgræsplænerne. Dette afklarer Karen. 

Skolebestyrelsen drøftede spørgsmålet. I drøftelsen blev der også talt om, hvordan vi 

fremmer sunde madvaner/madpakker. 

Der blev stemt om forslaget: 2 for, 6 imod og 1 blank. 

Konklusionen er, at skolebestyrelsen fastholder, at det alene er 8. og 9. klasse, der 

har tilladelse til at gå i Lidl såfremt, der er forældresamtykke. 

Prøveperioden med mobilfri skole er nu afsluttet, og frem til sommerferien må de 

ældste elever have deres mobiler i middagspausen.Tilbagemeldingen fra elevrådet er, 

at det er gået godt og har været en positiv ændring, at eleverne igen har mobilerne i 

middagspausen. 

Der er nedsat et udvalg til at arbejde med mobilpolitikken med repræsentanter fra 

medarbejdergruppen, elever, ledelse og skolebestyrelse. Lotte er repræsentant fra 

skolebestyrelsen. 
3 Orientering fra skolen 

Ref Karen orienterede om status ift. hændelsen i Helsinge. I den forbindelse har vi 

besluttet at revidere skolens Sorg og krise-plan. 

Der har været indbrud på skolen i aftes. Indbruddet er meldt til politiet. 

Der opsættes kameraer indendørs i et forsøg på at dæmme op for hærværk. MED-

udvalget er orienteret. 

Dannelsen af 3. klasserne deles anderledes i år. Raketholdene fortsætter med 

mulighed for eventuelle ændringer frem mod efterårsferien i samarbejde med 

forældrene. Skolebestyrelsen opfordrer ledelsen til at være tydelige i 

kommunikationen omkring det. Der orienteres ud på mandag. 

Karen orienterede om 9. klassernes sidste skoledag. 
4 Orientering fra formanden 

• Skolebestyrelsens årshjul 
• Aktuelt fra byrådet/udvalget 

• Årshjul og brev til skolebestyrelserne 
• Sammen om Gribskovs Skoler 
• Forslag: Bibliotek i Helsinge bymidte 

• Status på SP 

Ref På næste møde skal vi overveje og drøfte forældrerådenes møde med 

skolebestyrelsen. 

Sammen om skolen. Karen sender program videre. Tilmelding sker i mailtråden 

senest den 15. maj.  
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Rasmus orienterede om at der politisk stilles ønske om at flytte biblioteket. Rasmus 

følger dette tæt. 

Rasmus orienterede om at der er en debat i formandsgruppen og, at der er et møde 

med politiske partier den 1. maj. Skolebestyrelserne er indkaldt til orienteringsmøde 

i juni måned. 
5 Afslutning af valg til skolebestyrelsen, skoleåret 2024/25 

Ref Der er én kandidat, der har meldt sig.  

Der er valgt bestyrelse ved fredsvalg. 

Følgende er valgt: 

Medlemmer: 

Jannich 

Lotte 

Rasmus 

Jesper 

Filiz 

Donny 

Kurt 

Trine 

Ny kandidat 

 

Suppleant:  
6 Godkendelse af princip for forældreråd 

Ref Princippet blev godkendt med enkelte justeringer. Rasmus sender det endelige 

princip rundt. 
7 Revidering af princip for fritagelse for UV-pligt 

Ref Udsat 
8 Revidering af principper for undervisningens organisering 

Ref Udsat 
9 Aktuelle sager i medierne; generel drøftelse og er NSS rustet til at håndtere noget 

lignende? 
• Borup Skole, Køge (grænseoverskridende adfærd i indskolingen) 
• Agedrup Skole, Odense (kriminalitetsbekymringer) 

Ref Skolebestyrelsen ønsker en drøftelse om, hvorvidt vi kan håndtere en sådan sag? 

Der er netop vedtaget en ny beredskabsplan i Gribskov kommune. 

Ift. medierne henviser vi til kommunikationsafdelingen i kommunen.  

Skolebestyrelsen drøftede punktet.  
10 Eventuelt 

Ref Ønske til et af de kommende møder: 

Kvalitet i folkeskolen (fra sidste udvalgsmøde) 

Sæbedispensorerne i indskolingen er ofte tomme. Skolen følger op.  
 

https://nyheder.tv2.dk/samfund/2024-02-14-det-ved-vi-og-det-mangler-vi-svar-paa-i-sagen-om-overgreb-paa-borup-skole
https://www.dr.dk/nyheder/indland/redegoerelse-agedrup-skole-offentliggjort-fire-boern-er-meldt-til-politiet

